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سرویس سیاسی - رئیس فراکسیون کارگری 
مجلــس گفت: در حال حاضــر حداقل کاری که 
دولت می تواند انجام دهد این اســت که با استفاده 
از قانونــی که ما در مجلس مصوب کردیم، حدود 
۱۵ قلم از کالاهای اساســی را به صورت کالابرگ 
الکترونیک، بن کالا یا حتی غیرالکترونیک با قیمت 

مصوب به دست کارگران برساند.
علی بابایی کارنامی رئیس فراکسیون کارگری 
مجلس ، در پاســخ این سوال که »با توجه به تورم 
موجــود در بازار به ویژه در اقلام اساســی و عدم 
موفقیت دولت در مهار تورم، اکنون چه راهکاری 
برای کمک به معیشــت کارگران از سوی دولت 
وجــود دارد؟«، گفت: البته تــورم دارد مدیریت 
می شود، تورم افزایش نداشته است. ما الان تورمی 
که در جامعه داریم به یک ثبات حداقلی رســیده و 

تورم تصاعدی دیگر نداریم، اما مشکلی که داریم 
این است که حتی نسبت به همین تورمی که ثابت 
شــده هم ســفره کارگران خالی است و ما باید به 
همیــن میزان تلاش کنیم و نیازهای این عزیزان را 

برطرف کنیم.
وی ادامه داد: امروز هم کارگران هم اقشــار 
دیگری در ســبد هزینه  خانواده دچار مشــکلاتی 
هستند، هفت دهک از جامعه اکنون از دولت و نظام 
توقــع دارند که به فکر آن ها باشــند و این با توجه 
مشکلات اقتصادی و معیشتی که وجود دارد، انتظار 
به حقی اســت. عضو کمیسیون اجتماعی مجلس 
تصریح کرد: امروز خط فقر در کشــور ۱۵ میلیون 
تومان اســت و هرکسی که کمتر از این عدد درآمد 
داشته باشد، دچار مشــکل است، لذا این عزیزان 
انتظار دارند که مجلس و دولت با تنظیم سیاست ها و 

درنظر گرفتن راهکارهای اجرایی نسبت به شرایط 
آنان چاره اندیشی کنند.

وی افزود: در این زمینه مشکل کارگران مزید 
بر علت اســت چون با استرس و نگرانی ناشی از 
امنیت شغلی هم مواجه هستند، چون کارگری که 
وارد کارگاه می شــود معلوم نیست که فردا سر کار 
باشد یا نباشد، یعنی یک شرایط با ثبات قطعی وجود 
نــدارد که مثلا شــما از اول فروردین که می روید 
ســرکار اطمینان خاطر داشته باشد که تا ۲۹ اسفند 
هم ســر این کار خواهید بود که این مســاله باعث 

نگرانی و دغدغه مضاعف کارگران می شود.
بابایی کارنامی در ادامه ابراز داشــت: در زمان 
تصمیم گیری درخصوص حقوق هم وزارت کار 
در عمل طرف کارفرمایان قرار می گیرد چون خود 

دولت بزرگترین کارفرماست.
رئیس فراکســیون کارگری مجلس در پاسخ 
به اینکه »اکنون دولــت از چه طریقی می تواند به 
کارگران که در دهک های پایین درآمدی قرار دارند 
کمک کند؟«، گفت: به نظر من در حال حاضر حداقل 
کاری که دولت می تواند انجام دهد این است که با 
استفاده از قانونی که ما در مجلس مصوب کردیم، 
حــدود ۱۵ قلم از کالاهای اساســی را به صورت 
کالابرگ الکترونیک، بن کالا یا حتی غیرالکترونیک 
با قیمت مصوب به دست کارگران برساند. وی ادامه 
داد: اجــرای این قانون می تواند منجر به ایجاد یک 
آرامش خاطر حداقلی در زمینه معیشــت باشد که 
خانواده کارگران حداقل درخصوص ۱۵ قلم کالای 
اساسی با سختی و مشکل مواجه نباشند و این کالاها 
با قیمت مصوب و قیمتی ارزان تر از بازار به دست 

آن ها برسد.

بابایی کارنامی رئیس فراکسیون کارگری مجلس:

هرکسی کمتر از ۱۵ میلیون تومان درآمد دارد، دچار مشکل است

بازگشت به صندوق رای؛ نصیحتی با چند برداشت!

سرویس سیاسی- انتخابات دوازدهمین دوره 
مجلس شورای اسلامی اسفند ۱۴۰۲ برگزار خواهد 
شــد و از حالا بحث های مرتبط با این انتخابات آغاز 

شده است.
محمدرضــا باهنــر فعال سیاســی اصولگرا و 
دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین ۱۰ تیر با بیان اینکه 
تنها راه حیات در عرصه سیاسی، صندوق رأی است، 
گفت :»من جبهه اصلاحات را نصیحت می کنم که به 

صندوق رأی بازگردند.«
این نماینده سابق مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: »برخی از ســران اصلاحات به این جمع بندی 
رسیده اند که برای ادامه حیات سیاسی شان باید دست 
از تحریم انتخابات بردارند. با لشکرکشی در خیابان 
و اغتشاش راه به جایی نمی برند. خارجی های گردن 
کلفت به جایی نرســیدند و این ها هم در این صورت 
رقیــب خود را نظام تعریف کــرده و خارج از نظام 
خواهنــد بود. در این صــورت دیگر باید جوابگوی 
هسته سخت نظام باشند. چرا که در غیر این صورت، 

دیگر باید جوابگوی هسته سخت نظام باشند.«
باهنر همچنین عنوان کرد: »اینکه فلان شخص را 
قبول نداشته باشند اشکال ندارد، داخل نظام به رقابت 
و ارائه برنامه بپردازند، اما اینکه دنبال تحریم باشــند 

خروج از نظام است.«
ایــن اظهارات به زعم باهنر نوعی »نصیحت« به 
اصلاح طلبان درباره رویکردشــان به انتخابات آینده 
مجلــس بود اما عده ای هــم آن را به عنوان »تهدید« 
برداشت کردند. در همین زمینه روزنامه اصلاح طلب 
شــرق ۱۲ تیر در مطلبی با عنوان »ترغیب یا تهدید« 
با اشــاره به سخنان باهنر نوشــت: »جریان سیاسی 
اصولگرا مدتی است به دلیل نگرانی از مشارکت پایین 
مــردم، تصمیم گرفته جریان اصلاح طلب را هم وارد 
بازی کند البته نه به عنوان رقیب که در ظاهر به عنوان 
بازارگرم کن انتخابات.« همچنین روزنامه اطلاعات در 
مطلبی نوشت که با سلب و ایجاب نمی توان انتخابات 
را دستوری کرد. انتخاب یعنی آزادی گزینش و الزام 
و دیباچه این آزادی همانا آگاهی اســت بر منتخبان و 
وکلایی که قرار اســت ستارگان آسمان صندوق های 
آرا باشند.البته صحبت های باهنر به نوعی در واکنش 
به اظهارات سوم تیر سعید حجاریان از تئورسین های 
جریان اصلاحــات بود که در گفت وگویی علاوه بر 
برشمردن شش فرض برای اصلاح طلبان در انتخابات 
آینده، گفته بود که اگر ســید ابراهیم رئیســی به هر 
نحــوی از دولت کنار بــرود، اصلاح طلبان بدون آن 
فرض های شش گانه هم در انتخابات شرکت خواهند 

کرد.
در راستای همین موضوع، احمد زیدآبادی فعال 
سیاســی ۱۱ تیر نوشت: »درخواست آقای حجاریان 
برای برکناری آقای رئیسی قاعدتاً یک نظر شخصی 
اســت و کاملًا بعید می نماید که عموم اصلاح طلبان 
مطالبــه خود را به بودن یــا نبودن یک فرد خاص در 
راس قوه مجریه تقلیل دهند و او را به عنوان مشــکل 

اصلی کشور معرفی کنند.«
باهنر هم ۱۲ تیر در واکنش به اظهارات حجاریان 
بیان کرد: »این نوعی هنجارشکنی است. رفتن و آمدن 
دولت سازوکار دارد. اینکه برخی برای آمدن به صحنه 
انتخابات شرط می گذارند، معنا ندارد. آقای حجاریان 
برای آمدن شــما حاکمیت شرط می گذارد، نه آنکه 
شما برای حاکمیت شرط بگذارید. اگر خواستید وارد 
انتخابات شوید یک سری شرط و شروط است، اینها 

را بپذیرید بعد تشریف بیاورید.«
البته زیدآبادی در نوشته اخیر خود به موضوع گرم 
شدن تنور انتخابات توسط اصلاح طلبان هم اشاره کرد 
و یادآور شد: »آنچه اصولگرایان حاکم، خود را نسبت 

به آن بی توجه نشان می دهند، وضعیت افکار عمومی 
است. آنان می پندارند که با حضور اصلاح طلبان و یا 
بخشی از آن ها، تنور انتخابات گرم می شود و اکثریت 
مــردم به پای صندوق های رای هجوم می آورند. این 
اتفاق بدون تحولی معنادار که چشمه امیدی را در متن 
جامعه بجوشاند و یا چشم اندازی نو در افق بگشاید، 

بسیار بعید است روی دهد.«
وی افزود: »اصولگرایان به جای آنکه برای رقیب 
بی رمقِ سیاســی خود خط و نشان بکشند و شرط و 
شروط برای حضور کم اثرش در انتخابات تعیین کنند، 
باید به فکر انجام تغییر و تحولی در جهت امیدآفرینی 
واقعی در متن مردم باشــند. اگر قرار به تغییر و تحول 
اســت، از هم اکنون باید ابعاد آن تبیین و تشــریح و 

حرکت عملی برای اجرای آن آغاز شود.«
نکتــه ای که زیدآبادی به آن اشــاره کرده تقریبا 
در واکنش سایر اصلاح طلبان هم دیده می شود. آن ها 
خود را متمایل به شرکت در انتخابات نشان می دهند 
و چنــدان صحبتی از تحریــم انتخابات نمی کنند اما 

معتقدند باید روزنه امیدی هم دیده شود.
حسن رســولی عضو جبهه اصلاحات، ۱۱ تیر 
درباره موضــع اصلاح طلبان در مواجهه با انتخابات 
آینده اظهار کرد: »آخرین موضع جبهه اصلاحات در 
انتخابات ریاست جمهوری ۱۴۰۰ در قالب یک بیانیه 
عنوان شــد و قابل مراجعه است.در مورد انتخابات 
پیش رو هنوز مجمع عمومی جبهه اصلاحات با توجه 
به تهدیدهای جدی که بیش از گذشــته متوجه نهاد 
قانون گذاری است، به تصمیم جمعی نرسیده است.« 
موضوع اصلی نحوه تعامل اصلاح طلبان با نهادهای 
نظارتی برای شرکت در انتخابات است. از دل سخنان 
اصلاح طلبان این گونه برمی آید که آن ها منتظر چراغ 
سبز برای حضور در انتخابات هستند. در همین زمینه 
رسولی تصریح کرد: »ما قطعا نیازمند تعامل و رایزنی با 
حاکمیت و نهادهای حکومتی هستیم. ما قهر نکردیم. 
اما ما را حــذف کردند و کنار زدند. برخی می گویند 
اصلاح طلبان انتخابات را تحریم کردند، اصلاح طلبان 
انتخابــات را تحریــم نکردند ولــی در زمانی که ما 
کاندیدایی نداریم و به ما اجازه شــرکت نمی دهند، 
چه تصمیمی بگیریم؟ ما زمانی می توانیم در انتخابات 
مشارکت داشته باشیم که کاندیدای ما به صورت آزاد، 
برابر و بر اســاس قانــون بتواند در معرض رأی قرار 

بگیرد. نه اینکه برای ما کاندیدا انتخاب کنند.«
از طرفی اصلاح طلبان معتقدند که باید راهشان 
هم برای حضور حداکثری در انتخابات باز باشــد و 

مانند انتخابات گذشــته با محدودیت مواجه نشوند. 
آذر منصــوری کــه اخیرا بــه عنــوان رئیس جبهه 
اصلاحات انتخاب شده است ۱۳ تیر به صحبت های 
باهنر واکنش نشــان داد و از او خواست که »به جای 
تعیین تکلیف برای جریان های سیاســی رقیب خود 

به دیگران هم توصیه کند.«
از ســوی دیگر حمیدرضا ترقی فعال سیاسی 
اصولگرا و عضو حزب موتلفه ۱۳ تیر در پاسخ به این 
سوال که آیا سخنان باهنر مبنی بر توصیه اصلاح طلبان 
برای حضور در انتخابات و برگشتن به صندوق رأی 
اشــتباه بود که باعث برافروخته شــدن این جریان 
سیاســی شده اســت، گفت: »این امر از بدیهی ترین 
مســائل در عرصه سیاسی است. هر جریان یا حزب 
سیاسی که بخواهد در عرصه سیاسی و در چارچوب 
یک نظام سیاسی فعالیت کند، باید از مسیر انتخابات 
و صندوق رای به قدرت برســد. خیابان مخصوص 
کسانی اســت که ضدانقلاب و برانداز هستند و اگر 
جریانی وارد این مســیر شــود، بدون تردید دیگر از 
چارچوب آن نظام خارج شــده و با برخورد سخت 

مواجه خواهد شد.«
ترقــی اضافه کرد: »آشــفتگی اصلاح طلبان به 
این دلیل اســت که می خواهند هم در قدرت باشند 
و هم اپوزیســیون ساختار سیاسی که این امر ممکن 
نیست و این زیســت دوگانه دیگر امروز جوابگوی 
این جریان سیاسی نیست و باید تکلیف خود را روشن 
کند. تحریم انتخابات یعنی پاسخ مثبت به اردوکشی 

خیابانی که انتهای آن هم مشخص است.«
بــا ایــن وجود جــواد امام ســخنگوی جبهه 
اصلاحــات ۱۴ تیر گفت: »ما زمانــی می توانیم در 
انتخابات مشــارکت داشته باشیم که کاندیدای ما به 
صورت آزاد، برابر و بر اساس قانون بتواند در معرض 
رای قــرار بگیرد. نه اینکه برای مــا کاندیدا انتخاب 
کنند. بعضی از اشخاص و احزاب برای ما کاندیدای 
انتخابات تدارک ببینند و با آن ها لابی کنند و به اســم 

اصلاح طلب تنور انتخابات را داغ کنند.«
تقریبا با بررسی مواضع اصلاح طلبان می توان به 
این نتیجه رســید که آن ها به عنوان یکی از جریانات 
سیاســی اصلی کشــور، همانطور که ســید محمد 
خاتمی چندی پیــش نزاع خیابانی و براندازی را راه 
حل ندانســت، همچنان با توســل به صندوق رای 
به بازگشــت به کرســی های پارلمان و البته دولت 
می اندیشند اما در شرایطی که بتوانند به قول خودشان 

کاندیداهای حداکثری خود را داشته باشند.

واکنش های اصلاح طلبان به اظهارات محمدرضا باهنر درباره »بازگشت به صندوق رای« که به گفته وی نوعی »نصیحت« بوده است، همچنان ادامه دارد. برخی 
آن را تهدید می دانند که نتیجه عکس خواهد داشت و عده ای معتقدند که می توان با تعامل و رایزنی، شرایط را برای شرکت در انتخابات آینده فراهم کرد.

»آشــفتگی اصلاح طلبان به این دلیل اســت که می خواهند هم در قدرت باشــند و هم 
اپوزیســیون ساختار سیاســی که این امر ممکن نیســت و این زیست دوگانه دیگر 
امروز جوابگوی این جریان سیاســی نیست و باید تکلیف خود را روشن کند. تحریم 
انتخابات یعنی پاســخ مثبت به اردوکشی خیابانی که انتهای آن هم مشخص است.«

سرویس سیاسی- وزیر میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
گفت: من فکر می کنــم قبل از این که 
برای مردم اجمالاً کنسرت، حجاب و 
محدودیت های اینجوری مطرح شود، 
فعلا ســرویس بهداشتی اولویت اول 
مردم اســت. یعنی مردم می گویند آقا 
شما که نمی توانید سرویس بهداشتی 
را درســت کنید، بقیه حرف هایتان هم 

مثل این است.
عزت الله ضرغامی درباره این که 
باتوجه به شروع فصل تابستان و تراکم 
سفرهای تابستانی این مسئله مطرح می شود که شاید مراکز گردشگری به دلایلی 
همچون حجاب با مسائلی مانند پلمب و بسته شدن روبه رو شوند، راهکار وزارت 
گردشــگری در این خصوص چیست، گفت: اگر واقعیت را بخواهید در شرایط 
فعلی یکی از مهم ترین مشــکلاتی که در حوزه گردشگری وجود دارد را مناسب 
نبودن ســرویس های بهداشــتی بین راهی می دانم و این از همه چیز مهم تر است. 
چون در دولت این گزارش را داده ام، عرض می کنم هنگامی که مردم سوار ماشین 
می شوند و در جاده راه می افتند و می بینند سرویس های بهداشتی مناسب برای آن ها 
نیست هرچه ما به این ها بگوییم؛ سد افتتاح کردیم، پروژه های بزرگ افتتاح کردیم، 
کارخانه های بزرگ افتتاح شــده است، مردم می گویند بسیار خب اجمالاً همین 
سرویس های بهداشتی را در مسیر درست کنید. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی یادآور شد: من در صفحات شخصی خودم هم از سرویس های 
بهداشتی مناسبی که وجود دارد رفتم، بازدید کردم و هم از جاهایی که وضعیت شان 
افتضاح بوده اســت، تصویر گذاشته ام. این ها هیچ کدام مستقیماً به وزارت میراث 
هم مربوط نمی شود و من می توانه شانه خالی کنم و بگویم دستگاه های دیگر باید 
بیایند و انجام وظیفه کنند اما احســاس می کنم برای آینده گردشگری نمی توان به 
این ها بی توجه بود. لذا در جلسات مشترک استاندارها با هیأت دولت به طور جدی 
روی این مسئله تاکید کردم. آقای مخبر هم با نظر کاملا مثبت دستورات لازم را به 
ســازمان برنامه دادند، خوشبختانه آقای منظور هم هماهنگی بسیار خوبی داشت 
ما باید بسیج شویم و سرویس های بهداشتی فعلی را یک مقدار آماده سازی کنیم، 

زیرا آماده نیستند.
ضرغامی تاکید کرد: من فکر می کنم قبل از این که برای مردم اجمالاً کنسرت، 
حجاب و محدودیت های اینجوری مطرح شود، فعلا سرویس بهداشتی اولویت 
اول مردم اســت. یعنی مردم می گویند آقا شما که نمی توانید سرویس بهداشتی را 
درســت کنید، بقیه حرف هایتان هم مثل این است. اصلًا من در این حوزه تعارف 
ندارم و ان شاءالله سعی می کنیم با تلاش وضعیت بهداشتی را قابل قبول کنیم و بعد 
با طرح جامعی که ما داریم و طرح تیپی که برای سرویس های بهداشتی با همکاری 
استانداری ها و شهرداری ها آماده کردیم، بتوانیم طرحی را که داریم در کشور تعمیم 
دهیم و سرویس های جدید را هم ان شاءالله ایجاد کنیم. وی خاطر نشان کرد: مسائل 
مربوط به حجاب و عفاف هم به نظر من بر اساس قانون باید جلو برود و همه باید 
به قانون پایبند باشیم. هم ما پایبند هستیم و هم مردم عزیزمان پایبند هستند و من 
برداشــتم این اســت که بعضی موارد بسیار جزئی و نادر پیدا می شود که این ها آن 
روند کلی را از بین می برد، یعنی اگر مثلًا ۲ الی ۳ هزار نفر برای یک کنسرتی آمدند 
و یک یا چند نفر رفتار نامطلوبی را انجام می دهند )در واقع من این ها را گروه فشار 
جدید نامگذاری کردم( حداقل باید به آن ۳ هزار نفری که آمده اند احترام بگذارند و 
رعایت کنند. البته ما برنامه ریزی خوبی کردیم و محل های کنسرت ما از این جهت 

کنترل می شود و مشکل خاصی نیست. 
ولی من فکر می کنم این مسئله نیاز به یک تفاهم ملی دارد همه باید به این نتیجه 
برسیم حجاب و عفاف دستاورد انقلاب و نظام است. جزو ارزش ها و مزیت های 
واقعی است که انقلاب اسلامی به ما عرضه کرده لذا همه ما باید تلاش کنیم. درک 
درستی هم از بعضی از رفتارهایی که ناخودآگاه است و لجبازی پشتش نیست اگر 
صورت بگیرد، به نظر من هم حجاب و عفاف در جامعه رعایت می شــود هم آن 
حداقل شرایط امنیت روحی و روانی که باید برای گردشگران وجود داشته باشد، 
ان شــاءالله ایجاد می شود. وی در پاسخ به سوالی دیگر مبنی بر اینکه انتشار کتابی 
از پســت های اینستاگرامی وی در فضای مجازی با واکنش افکار عمومی مواجه 
شد، گفت: متاسفانه خبری است که برای ۵ سال پیش است. این یکی از کارهایی 
است که رسانه ها می کنند که ایرادی هم نمی توان به آن ها گرفت؛ خبری که برای 
۵ یا ۶ قبل است رویش تحلیل می کنند و فکر می کنند الان این اتفاق افتاده است. 
در گذشته هنگامی که در فضای اینستاگرام فعال شدم و احساس می شد پست ها 
متفاوت هســت، جاهای مختلف دنبال این بودند که این ها را مکتوب کنند، یکی 
از موسسات هم این کار را انجام داد، خود من بعداً نپسندیدم و به عنوان یک کار 
شخصی در واقع پست های اینستاگرامی  ۵ سال گذشته خود را در قطع جیبی در 
تعداد محدود که تعدادش از کتاب قبلی خیلی بیشتر است  بدون عکس که در واقع 

بیشتر روی محتوا تاکید دارد، تکثیر کردم. 
وی ادامه داد: هرکجا که این مجموعه مکتوب را از من گرفتند چون عنوان بندی 
و فهرست بندی خوبی شده بود واقعا یک کتاب مناسب تخصصی در حوزه های 
متخلف اســت این کار را خود من شــخصاً انجام دادم. آن کتاب دیگر مربوط به 

سال های قبل است و آن طور که می خواستم انجام نشد.

ســرویس سیاسی-دبیرکل 
حــزب موتلفه اســلامی گفت: 
دولت ســوئد در اهانــت اخیر به 
ســاحت مقدس قرآن کریم، خود 
را با مسلمانان و خردمندان روبرو 
نموده است و باید بداند اهانت به 
مقدسات ملت ها نتیجه اش منفور 

شدن بین ملت هاست.
اســدالله بادامچیان این اقدام 
نفرت انگیــز و هتاکی را با هدف 
تولید خشم مسلمانان و آزار عمیق 
مسلمان جهان دانست و از مجامع 

عمومی بین المللی برخورد حقوقی با این اقدام زشت را خواستار شد.
دبیرکل حزب موتلفه اسلامی در ادامه با اشاره به ناآرامی های فرانسه 
ضمن یادآوری تاکید دو ســال قبل خود به مکرون اظهار داشت: در ابتدای 
تظاهرات مردم این کشــور گفتم که با ســرکوب نمی توان به خواسته های 
مردم پاسخ داد و اکنون مکرون باید بداند تا دیر نشده باید جای خود را به 

رئیس جمهور مطلوب مردم بدهد.
وی گفت: ما از مردم مظلوم فرانســه، حمایت می کنیم. دبیرکل حزب 
موتلفه اسلامی در بخش دیگری از این گفت وگو با اشاره به مواضع اخیر 
جریان اصلاحات تصریح کرد: امیدوارم راه جدیدی را انتخاب کنند، زیرا 
پایان جریان اصلاحات دوم خردادی را قبلًا اعلام کرده بودم. وی تاکید کرد: 
دقت کنند دوباره به سقوط سیاسی گرفتار نشوند و از گذشته عبرت بگیرند.
بادامچیان در ادامه اظهار داشت: ما از حضور همه جریان ها و جناح ها 
در انتخابات اســتقبال می کنیم، آراء متعلق به مردم است و نتیجه انتخابات 

هم در اختیار مردم می باشد.
وی گفت: انتخابات در نظام جمهوری اسلامی ویژگی این نظام آزاد، 
مترقی و تمام مردمی اســت و مردم به اســتقلال و اقتدار نظام اعتقاد دارند 
و انتخاب آنها برای تحول، مهار تورم و پیشــرفت کشــور جهت می دهد. 
بادامچیان تصریح کرد: جریان های افراطی یا غرب زده یا آنها که نگاهشان 
به جای ملت ایران به خارج از تمدن و فرهنگ ایرانی و اســلامی اســت، 

مورد قبول مردم نیستند.
دبیرکل حزب موتلفه اســلامی درباره انتخابات تناسبی گفت: مقدمه 
انتخابات تناســبی وجود احزاب قوی است و نباید تصور شود که می شود 
ضعف های جاری در حوزه احزاب را با انتخابات تناســبی جبران نمود که 

این روند آسیب های دیگری را به همراه خواهد داشت.
بادامچیان افزود: درباره ابهامات و نیز اشــکالات اجرایی این طرح در 
رای گیری و شــمارش آرا باید قبل از اجرای طرح چاره اندیشی شود والا 

مشکلات این طرح فراوان خواهد شد.
دبیرکل حزب موتلفه اســلامی در بخش دیگــری از این گفت وگو 
اظهار داشت: دولت با چند وزیر جدید، می تواند تحول جدی پدید آورد، 
به شرط آنکه آنها با استفاده از نظرات کارشناسی و تجربیات دلسوزان این 

تحول را مدیریت نمایند.
وی بــا تبریک به وزرای جدید، اظهار امیدواری کرد که مشــکلات 
جاری به ویژه در امور معیشتی مردم و مهار تورم و رفع موانع برای گسترش 
تولید برطرف شود. دبیرکل حزب موتلفه اسلامی ضمن آرزوی توفیق برای 
وزارت نیرو در مدیریت برق و آب مردم و صنایع در اوج بار تابستان جاری، 
از وزارت نیرو خواست سیاست گذاری جذب نیروگاه های تولید پراکنده 
کوچک را مطابق بند ت ماده ۴۸ برنامه ششم توسعه و دستورالعمل اجرایی 
این ماده، اجرایی کند و از ظرفیت نیروگاه های کوچک برای کاهش میزان 
نا ترازی برق استفاده نماید که این زمینه ای برای افزایش تاب آوری شبکه 

برق کشور در برابر تهدیدات طبیعی و احتمالی دیگر است.
بادامچیان در ادامه در پاســخ به سوالی در خصوص تسهیل در صدور 
مجوزهای کســب و کار گفت: طرح تســهیل در کســب و کار نباید در 
گزینش علمی و صلاحیتی متقاضیان مجوزها خلل وارد کند و فرایندهای 
جذب و صدور مجوز باید مبتنی بر شــاخص های اصلی و زیربنایی باشد 
و دولــت محترم، بــا صدور مجوزهای جدید ظرفیت های اشــتغال فعال 
را فراهــم کند. وی در بخش دیگری از ســخنان خود از ریاســت محترم 
قوه قضاییه خواســت برای تحول عمیــق و لازم در قوه قضاییه برای حل 
 مشــکل اطاله دادرسی و ایجاد تسهیل در حل و فصل دعاوی عنایت ویژه 

نماید.
ادامچیــان در بخش دیگــری از گفت وگو جنایات رژیم اشــغالگر 
قدس در روزهای اخیر را محکوم کرد و اظهار داشــت: رژیم رو به زوال 

صهیونیستی، با این جنایات نابودی خود را نزدیکتر می کند.
وی تاکید کرد: موتلفه اســلامی، حمایت خــود را از همه گروه ها و 
احــزاب مقاومت در فلســطین مظلوم اعلام می کند و از همه مســلمانان 

می خواهد در جهادی قاطع به آزادی قدس شریف کمک کنند.
دبیرکل حزب موتلفه اســلامی در پایان با تبریک عید سعید غدیر خم 
و عید ولایت، آن را نقطه عطف مســیر بشــریت در رسیدن به کمال و سیر 
خدا گونگی دانســت و گفت: این عید اکمــال دین و عید تجدید میثاق با 
ولایت اســت و تقدیم شکرانه به خداوند متعال برای تتمیم نعمت رسالت 
بر بشریت است و امیدواریم که توفیق حمد و شکر نعمت ولایت و امامت 

را داشته باشیم.

ســرویس سیاسی-دومین همایش فصلی خانه احزاب ۲۲ تیرماه در 
حالی با حضور دبیران کل احزاب سراســر کشور برگزار می شود که انتظار 
می رود این دوره، در مقایســه با همایش پیشــین رنــگ و بوی انتخاباتی 

بیشتری به خود بگیرد.
دومیــن همایش فصلی خانه احزاب ۲۲ تیرماه با حضور »محمدرضا 
غلامرضا« معاون سیاسی وزیر کشور و رییس ستاد انتخابات کشور برگزار 
می شود؛ نخستین دوره این همایش فصلی بهمن ماه پارسال برگزار شد و 

محور آن »آسیب شناشی دو انتخابات اخیر« بود.
شورای مرکزی خانه احزاب ایران متشکل از سه طیف سیاسی شامل 
اصولگرایان، اصلاح طلبان و مســتقلین است و انتظار می رود همانند دور 
نخست همایش فصلی خانه احزاب، در این دوره نیز هر یک از طیف های 
سیاســی به دیدگاههای خود در خصوص مسایل روز سیاسی و انتخابات 
مجلس شورای اسلامی و خبرگان رهبری را که اسفندماه امسال برگزار می 

شود، با رییس ستاد انتخابات کشور در میان بگذارند.
در دومیــن همایش فصلــی خانه احزاب ایران کــه در تالار وزارت 
کشــور برگزار می شود، »نقش احزاب در انتخابات، چگونگی ایفای نقش 
سازنده احزاب و راهکارهای افزایش مشارکت« محور اصلی گفت وگوها 

و سخنرانی ها خواهد بود.
این همایش در شرایطی برگزار می شود که طیف های سیاسی از ابتدای 
امســال بر تحرکات حزبی خود برای انتخابات اسفندماه مجلس افزوده اند 
که نمونه بارز آن برگزاری مجمع عمومی شورای ائتلاف نیروهای انقلاب 
 و همچنین انتخاب رییس و هیات رییســه جدیــد جبهه اصلاحات بوده 

است.

ســرویس سیاسی- یک عضو 
کمیســیون عمران مجلس شــورای 
اسلامی گفت: بهبود وضعیت معیشتی 
مردم، توجه به حوزه بهداشت و درمان 
و توجــه به حوزه مســکن و راه های 
مواصلاتی باید در تصویب برنامه هفتم 

مورد توجه نمایندگان مجلس باشد.
رحمت ا… فیروزی پور درباره 
اولویت هایی که در لایحه برنامه هفتم 
توسعه باید مورد توجه قرار گیرد، بیان 
کرد: بنده اعتقاد دارم که نیازها و دغدغه 
های عموم مردم باید در تصویب لایحه 
برنامه هفتم توسعه مورد توجه قرار گیرد. بحث مسکن، آموزش و وپرورش، راه ها، 
بهداشت و معیشت مردم از جمله محورهایی است که ما باید به نحوی در برنامه 
هفتم توسعه در این حوزه ها برنامه ریزی کنیم که رضایتمندی عمومی حاصل شود.

وی در ادامه اظهار کرد: تکمیل پروژه های عمرانی نیز حائز اهمیت اســت، 
پروژه هایی که مدت هاست باقی مانده باید تکمیل شود. از نظر بنده آنچه که باید 
در اولویت اول برنامه هفتم توسعه قرار گیرد، بهبود معیشت مردم است. در وهله 
بعدی موضوع بهداشت و سلامت مردم باید مورد توجه قرار گیرد. در وهله بعدی 
نیز  موضوع مســکن و راه های مواصلاتی از محورهای کلیدی دیگری است که 
باید مورد توجه قرار گیرد. نماینده مردم نطنز در مجلس شورای اسلامی، تصریح 
کرد: حوزه آموزش و پرورش نیز از دیگر محورهایی اســت که باید با جدیت در 
برنامه هفتم دنبال شود. از طرف دیگر رسیدگی به وضعیت بازنشستگان و کارمندان 
دولت که با توجه به تورم حاکم بر جامعه وضعیت رضایت بخشی ندارند باید از 
دیگر محورهایی باشد که از سوی نمایندگان در تصویب برنامه هفتم توسعه مورد 

توجه ویژه قرار گیرد.

ضرغامی وزیر گردشگری:

مردم می گویند حرفهایتان فقط 
وعده است

دبیرکل حزب موتلفه اسلامی:

از حضور همه جریان ها و جناح ها 
در انتخابات استقبال می کنیم

دومین همایش فصلی خانه احزاب 
برگزار می شود

فیروزی پور عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی:

رفع دغدغه های عموم مردم باید محور 
تصویب برنامه هفتم توسعه قرار گیرد
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